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Z   Á   P   I   S 
z 92. zasedání VALNÉ HROMADY 

dobrovolného svazku obcí 

MIKROREGION IVANČICKO 
konané dne 19. prosince 2023 (úterý) v 16:00 hod. v Oslavanech 

 (Nám. 13. prosince 51/2, 664 12 Oslavany, zasedací místnost MěÚ v zadní budově) 
 

 

Přítomni – členové VH s oprávněním hlasovat (funkce – obec):  
 

David Hrbáček (místostarosta, Dolní Kounice), Miloš Dostalý (starosta, Hlína), Mgr. Jana 

Heřmanová (pověřená zastupitelka, Ivančice), MVDr. Šárka Matoušková (starostka, Ketkovice), Jiří 

Dvořák (místostostarosta, Kupařovice), Ing. Tereza Hanělová (starostka, Němčičky), Klára Hošková 

(místostarostka, Nová Ves), Zdeněk Kališ (starosta, Nové Bránice), Ing. Svatopluk Staněk 

(místostarosta, Oslavany), Jana Klusáčková (místostarostka, Pravlov), Dana Prušková (starostka, 

Senorady) 

 

Omluveni – členové VH: Ing. Aleš Kráčmar (starosta, Biskoupky), Ing. Jan Trecha 

(místostarosta, Moravské Bránice), Michal Hledík 

(místostarosta, Mělčany) 

 

Nepřítomni:  Martin Jacko (starosta, Čučice) 
 

Hosté (funkce):   Mgr. Miloš Musil (předseda cyklokoordinační komise) 
 

Zaměstnanci MR Ivančicko:  Ing. Bohumil Smutný, Mgr. Bc. Marek Sigmund, Jitka Živná  

 

 

NÁVRH PROGRAMU ZASEDÁNÍ 
_________________________________________________________________________ 

 

1) Zahájení 

2) Zpráva o činnosti 

3) Řádný členský příspěvek Mikroregionu Ivančicko na rok 2024 

4) Členský příspěvek pro obce využívající společného pověřence GDPR na rok 2024 

5) Rozpočet na rok 2024 a výhled rozpočtu 2025-2027 

6) Plán inventur, ustanovení inventarizační komise a odpisový plán majetku 

7) Cyklostezka Ivančice – Dolní Kounice 

8) Projekt "Realizace kulturních a společenských akcí podporujících identitu regionu 2024" 

9) Prodloužení platnosti a aktualizace strategie rozvoje Mikroregionu Ivančicko 

10) Ukončení DPČ ze dne 1. 5. 2021 – účetní DSO Mikroregionu Ivančicko 

11) Smlouva o vedení účetnictví a zpracování mzdové agendy 

12) Rámcová smlouva o poskytování právních služeb a poradenství při zadávání veřejných 

zakázek na rok 2024 

13) Rámcová smlouva o poskytování služeb v oblasti administrativních úkonů, podpory rozvoje 

a propagace území DSO v roce 2024 

16) Různé, podněty, rozprava 

17) Závěr 
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1. ZAHÁJENÍ 

Zahájení provedla předsedkyně správního výboru Mgr. Jana Heřmanová, přivítala všechny členy i 

hosty valné hromady a konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů, a tudíž je valná 

hromada usnášeníschopná. 

 

Schválení programu 

Předsedkyně správního výboru poté přednesla návrh programu, který byl zástupcům obcí zaslán 

s pozvánkou, zároveň podala návrh na doplnění programu, a to o body „Projekt Separace odpadů v 

Mikroregionu Ivančicko“ a „Členský příspěvek pro MAS Brána Brněnska, z.s.“. Dále se zeptala, zda 

má ještě někdo nějaký návrh na pozměnění či doplnění programu. Nikdo nic dalšího neměl, a proto 

předsedkyně nechala hlasovat o celém předloženém návrhu programu včetně doplněných bodů. 

 

Doplněný návrh programu: 

 

1) Zahájení 

2) Zpráva o činnosti 

3) Řádný členský příspěvek Mikroregionu Ivančicko na rok 2024 

4) Členský příspěvek pro obce využívající společného pověřence GDPR na rok 2024 

5) Rozpočet na rok 2024 a výhled rozpočtu 2025-2027 

6) Plán inventur, ustanovení inventarizační komise a odpisový plán majetku 

7) Cyklostezka Ivančice – Dolní Kounice 

8) Projekt "Realizace kulturních a společenských akcí podporujících identitu regionu 2024" 

9) Prodloužení platnosti a aktualizace strategie rozvoje Mikroregionu Ivančicko 

10) Ukončení DPČ ze dne 1. 5. 2021 – účetní DSO Mikroregionu Ivančicko 

11) Smlouva o vedení účetnictví a zpracování mzdové agendy 

12) Rámcová smlouva o poskytování právních služeb a poradenství při zadávání veřejných 

zakázek na rok 2024 

13) Rámcová smlouva o poskytování služeb v oblasti administrativních úkonů, podpory rozvoje 

a propagace území DSO v roce 2024 

14) Návrh na doplnění bodu: Projekt Separace odpadů v Mikroregionu Ivančicko 

15) Návrh na doplnění bodu: Členský příspěvek pro MAS Brána Brněnska, z.s. 

16) Různé, podněty, rozprava 

 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 1A 

VH schvaluje program zasedání včetně doplněných bodů. 

 

Určení a schválení ověřovatele zápisu 

Ověřovatelem zápisu byl navržen Ing. Svatopluk Staněk. 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 1B 

VH jmenuje ověřovatelem zápisu Ing. Svatopluka Staňka. 
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2. ZPRÁVA O ČINNOSTI 
 

Tajemník Mikroregionu Ivančicko Ing. Bohumil Smutný informoval všechny přítomné zástupce obcí 

o činnosti za uplynulé období (říjen–prosinec 2023). Zpráva o činnosti je přílohou tohoto zápisu. 

 

Slovo si vzal dále pověřenec GDPR Mgr. Bc. Marek Sigmund, který informoval o své činnosti za 

uplynulé období a sdělil aktuální informace z absolvovaných školení. 

• Informoval o blížících se transformacích DSO na Společenství obcí a upozornil, že tato 

transformace je čistě dobrovolná. Kvůli této transformaci by byla nutná změna stanov a je 

možnost vytvoření pracovního místa tzv. létajícího úředníka. K tomu ještě doplnil ing. 

Smutný, že prozatím ze strany členských obcí Mikroregionu Ivančicko nebyla zaznamenána 

potřeba sdíleného úředníka, tudíž v současné chvíli MR Ivančicko ani otázku transformace 

neřeší. Muselo by být zřejmé, které agendy by sdílený úředník vykonával a tato potřeba musí 

vzejít ze strany obcí. Mikroregion nebude obcím nic vnucovat a nebude sám iniciovat něco, 

co by pro obce bylo zbytečné, ale samozřejmě v případě zájmu rád pomoc nabídne. Jedná se 

novinku, kdy od roku 2024 začnou fungovat první společenství obcí a čas a zkušenosti 

transformovaných svazků obcí ukážou, zda by to bylo i pro náš mikroregion přínosné. Stát 

zatím vznik sdíleného úředníka nijak finančně nedotuje, takže transformace není spojená 

s žádnými finančními benefity navíc, o které by náš mikroregion případně přišel. Nicméně 

pokud by to by to v budoucnu mělo být pro naše členské obce přínosné a žádoucí, určitě lze 

kdykoliv tuto diskuzi otevřít. 

• Mgr. Bc. Sigmund dále informoval o novele zákona o DPP od 1.10.2023, 1.1.2024 a 1.7.2024. 

 
 

Usnesení č. 2 

VH bere na vědomí zprávu o činnosti. 

 

 

3. ŘÁDNÝ ČLENSKÝ PŘÍSPĚVEK MIKROREGIONU IVANČICKO NA ROK 2024 

Tajemník svazku přítomné informoval, že návrh rozpočtu Mikroregionu Ivančicko je sestaven tak, 

aby nedošlo k žádnému navyšování řádných členských příspěvků na rok 2024 a jeho výše zůstala 

stejná jako v roce 2023, tedy 40,- Kč/obyvatele/rok. Zároveň však upozornil, že s ohledem na stále 

se zvyšující inflaci bude nutné v dalších letech k navýšení bohužel přistoupit. 

Poté předsedkyně nechala hlasovat o předloženém návrhu. 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 3 

VH schvaluje řádný členský příspěvek na rok 2024 ve výši 40,- Kč na občana a stanovuje termín 

úhrady nejpozději do 31.3.2024. 

 

 

 

4. ČLENSKÝ PŘÍSPĚVEK PRO OBCE VYUŽÍVAJÍCÍ SPOLEČNÉHO POVĚŘENCE 

GDPR NA ROK 2024 

 

Tajemník informoval, že stejně jako u řádného členského příspěvku, tak ani u příspěvku na služby 

pověřence GDPR nedojde v roce 2024 k jeho navýšení. Členský příspěvek bude splatný na základě 
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doručené výzvy ze strany Mikroregionu, a to nejpozději do 31.3.2024. Dle navržené kalkulace, budou 

těmito příspěvky pokryty veškeré náklady na pověřence v plném rozsahu. 

O předloženém návrhu nechala předsedkyně hlasovat s tímto výsledkem. 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 4  
 

VH schvaluje členský příspěvek pro obce využívajícího společného pověřence GDPR 

(Biskoupky, Čučice, Dolní Kounice, Hlína, Ketkovice, Kupařovice, Mělčany, Moravské 

Bránice, Němčičky, Nová Ves, Nové Bránice, Pravlov a Senorady) na rok 2024 ve výši stanovené 

samostatnou přílohou zápisu dle velikosti jednotlivých obcí a stanovuje termín úhrady 

nejpozději do 31.3.2024. 

 

 

5. ROZPOČET NA ROK 2024 A VÝHLED ROZPOČTU 2025-2027 

Tajemník seznámil přítomné s návrhem rozpočtu na rok 2024 a dále rozpočtovým výhledem na roky 

2025-2027 dle přílohy. Návrh rozpočtu byl ve stanovené lhůtě vyvěšen na kamenných a 

elektronických úředních deskách členských obcí. Na návrhu rozpočtu pracoval manažer Ing. Smutný 

s účetním svazku Janem Pospíšilem a vycházeli z následujících předpokladů: 

• Do hospodaření bude zapojen zůstatek finančních prostředků na bankovním účtu 

z předchozích let. 

• Závaznými ukazateli je paragrafové znění rozpočtu. 

• Pracovní úvazky a výše mezd pověřence i manažera zůstanou zachovány ve stejné výši jako 

doposud, v návrhu rozpočtu jsou mzdové výdaje plně financovány z vlastních zdrojů (resp. v 

případě poveřence také z příjmů poskytovaných služeb příspěvkovým organizacím). 

• Řádný členský příspěvek od obcí na obyvatele zůstává ve stejné výši jako v roce 2023, tedy 

40,- Kč. 

• Nezměněn zůstává také členský příspěvek pro obce využívající pověřence GDPR dle modelu 

předloženém a schváleném valnou hromadou. 

• Struktura rozpočtu zůstává obdobná jako předešlé roky, zahrnuje kromě manažera a 

pověřence mzdové výdaje na účetního, dále běžné další položky jako nájem kanceláře, 

cestovní příkazy, občerstvení apod.  

• Ostatní výdaje budou financovány z poskytnutých dotací (nevyčerpané části grantů z Nadace 

ČEZ přechází do roku 2024, stejně tak dotace z JmK na projektovou přípravu cyklostezek. O 

další dotace bude ještě požádáno, tyto nejsou však v době schvalování rozpočtu známy). 

K rozpočtu nevznesl nikdo žádné námitky ani připomínky. Předsedkyně proto nechala o rozpočtu a 

rozpočtovém výhledu hlasovat. 

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 5A 

VH schvaluje rozpočet Mikroregionu Ivančicko na rok 2024. Závaznými ukazateli rozpočtu 

DSO je paragrafové znění rozpočtu. Schválený rozpočet na rok 2024 je přílohou tohoto zápisu. 

 

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 
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Usnesení č. 5B 

VH schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025-2027. 

 

6. PLÁN INVENTUR, USTANOVENÍ INVENTARIZAČNÍ KOMISE A ODPISOVÝ 

PLÁN MAJETKU 
 

Tajemník seznámil valnou hromadu s navrženým plánem inventur a zároveň přítomným členům 

valné hromady předložil i návrh na složení inventarizační komise, jejíž členové budou pověřeni úkoly 

provedení fyzické a dokladové inventury. Navrženi byli tito členové: 1) Ing. Svatopluk Staněk 

(předseda komise), 2) David Hrbáček, 3) Ing. Jan Trecha.  

Dále tajemník požádal zástupce obcí o součinnost při provádění fyzické inventury, aby každá obec 

dle zaslaných inventárních karet spolu s inventarizační komisí ověřila fyzický stav majetku. 

K návrhům neměl nikdo námitky, proto předsedkyně svazku nechala hlasovat. 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 6 

VH schvaluje odpisový plán majetku, plán provedení inventur a složení inventarizační komise 

dle předloženého návrhu. Členové: 1) Ing. Svatopluk Staněk (předseda komise), 2) David 

Hrbáček, 3) Ing. Jan Trecha. Obrací se na zástupce členských obcí s žádostí DSO o poskytnutí 

součinnosti při fyzickém zjištění stavu majetku umístěného v obcích, který je vlastnictvím DSO 

Mikroregion Ivančicko. 

 

7. CYKLOSTEZKA IVANČICE – DOLNÍ KOUNICE 

 

Tajemník informoval, že ve sledovaném období pokračovala projektová příprava cyklostezky 

Ivančice-Dolní Kounice. V souladu s usnesením valné hromady v září Mikroregion Ivančicko požádal 

Řídící výbor brněnské metropolitní oblasti o prodloužení termínu k předložení žádosti o dotaci na I. 

etapu cyklostezku Ivančice-Dolní Kounice, který byl původně stanoven na 29. září a tento termín 

nebylo možné dodržet z důvodu skončení platnosti územního rozhodnutí vydaného v roce 2021.  

Řídícího výbor BMO žádost Mikroregionu Ivančicko schválil a vydal Dodatek k Vyjádření o souladu 

projektového záměru s Integrovanou strategií rozvoje, kterým stanovil nový termín pro předložení 

žádosti o dotaci, a to do 31. ledna 2024. 

 

Projektant, který zastupuje Mikroregion Ivančicko ve stavebním řízení cyklostezky Ivančice – Dolní 

Kounice dne 26. 9. 2023 podal žádost o vydání nového územního rozhodnutí na stavbu Cyklistická 

trasa Ivančice – Dolní Kounice I (úsek Moravské Bránice – Dolní Kounice)“, v katastrálním území 

Moravské Bránice a Dolní Kounice. Zajištěna byla všechna potřebná vyjádření a stanoviska 

dotčených orgánů, u kterých skončila platnost. Stavební úřad v Dolních Kounicích dne 4. 12. 2023 

zveřejnil na úřední desce územní rozhodnutí o umístění stavby, které je vyvěšeno do 20. 12. 2023, 

dále bude ještě následovat lhůta k nabytí právní moci dalších 15 dní. Předpokládaný harmonogram je 

tedy: do 31. 1. 2024 podání žádosti o dotaci, v průběhu dubna – května vyhlášení veřejné zakázky na 

zhotovitele akce, začátek realizace září 2024. 

 

Současně byla připravena žádost o dotaci. Valné hromadě byly předloženy veškeré podklady, které 

budou součástí žádosti o dotaci do 66. výzvy IROP, studie proveditelnosti, rozpočet akce, atd. 
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K uvedeným podkladům nikdo neměl žádné připomínky. Předsedkyně nechala hlasovat o návrhu 

usnesení: 

 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 7A 

VH schvaluje podání žádosti o dotaci na projekt Cyklistická trasa Ivančice-Dolní Kounice I, 

úsek Moravské Bránice-Dolní Kounice, do 66. výzva IROP – Infrastruktura pro cyklistickou 

dopravu SC 6.1 (ITI) dle předložené studie proveditelnosti a rozpočtu projektu. 

 

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Tajemník dále informoval, že zástupci Mikroregionu na pracovní schůzce se zástupci 

Jihomoravského kraje řešili změnu v projektu, která se týká třetí etapy, tedy úseku v chatové oblasti 

Stříbský mlýn v k. ú. Kounice předměstí v Ivančicích. Jde o dříve valnou hromadou schválenou 

změnu ve vedení cyklostezky, kdy nebude realizována ocelová lávka přes řeku Jihlavu v Ivančicích 

u Stromokruhu Evropy, ale místo toho bude projektován úsek mezi chatovou oblastí Stříbský mlýn a 

meandrem řeky Jihlavy v k.ú. Kounické předměstí.  Jihomoravský kraj tuto změnu posoudil a 

doporučil Mikroregionu Ivančicko, aby podal žádost o změnu projektu spočívající v uzavření dodatku 

ke smlouvě o poskytnutí dotace. Tato žádost byla na konci listopadu podána a bude schvalována 

v příštím roce na prvním zasedání zastupitelstva JmK. Dodatkem se prodlouží termín pro projektovou 

přípravu z původně stanoveného termínu 30. 6. 2024 na 30. 6. 2025 a změní se obsah projektové 

přípravy 3. etapy. V prvním čtvrtletí roku 2024 pak proběhne výběrové řízení na projektanta 3. etapy, 

kdy předmětem zakázky bude dokumentace ke společnému územnímu a stavebnímu řízení. Třetí 

etapa bude financována zčásti z nevyčerpané dotace JmK a příspěvku města Ivančice. Zastupitelstvo 

města Ivančice již na podzim schválilo příspěvek na spolufinancování této 3. etapy z rozpočtu města 

na rok 2023 ve výši 175.000 Kč, Mikroregion Ivančicko by tedy měl o tyto  finance požádat formou 

mimořádného členského příspěvku.  

 

 

Usnesení č. 7B 

VH schvaluje mimořádný členský příspěvek ve výši 175.000 Kč pro město Ivančice určený na 

spolufinancování projektové přípravy 3. etapy – úsek v k.ú. Kounické předměstí (Ivančice) - 

chatová oblast Stříbský mlýn – meandr řeky Jihlavy (dokumentace pro společné územní a 

stavební řízení). Investiční příspěvek města Ivančice bude použit ke spolufinancování výdajů 

na zpracování projektové dokumentace společně s nevyčerpanou částí dotace z 

Jihomoravského kraje určené na projektovou přípravu cyklostezky Ivančice – Dolní Kounice 

(dle podmínek dotační smlouvy č. JMK077803/22/ORR). 

 

Tajemník dále valnou hromadu požádal o delegování pravomoci s vyhlášením veřejné zakázky na 

výběr projektanta na zpracování dokumentace pro územní a stavební řízení 3. etapy cyklostezky. 

 

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 
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Usnesení č. 7C 

VH schvaluje vyhlášení veřejné zakázky na výběr projektanta na zpracování dokumentace pro 

územní a stavební řízení 3. etapy cyklostezky. Uděluje správnímu výboru pravomoc schvalovat 

rozhodnutí související s předmětnou veřejnou zakázkou – schválení textu výzvy, ustanovení 

komise pro otevírání obálek a hodnocení nabídek, vyhodnocení nabídek uchazečů, výběr 

vhodného zpracovatele a uzavření smlouvy. 

 

8. PROJEKT "REALIZACE KULTURNÍCH A SPOLEČENSKÝCH AKCÍ 

PODPORUJÍCÍCH IDENTITU REGIONU 2024" 

V tomto bodu tajemník informoval, že Jihomoravský kraj oproti minulým rokům posunul termín 

uzávěrky příjmu žádostí o dotaci z dotačního programu Podpora rozvoje venkova pro rok 2024 již na 

5.1.2024 (dříve to bylo do konce února), což je i s ohledem na blížící se vánoční svátky velmi brzký 

termín. Po zjištění této skutečnosti byli obce vyzvány k rychlé reakci a zaslání žádostí o zapojení do 

tohoto projektu (Realizace kulturních a společenských akcí podporujících identitu regionu) v termínu 

do dnešního dopoledne, aby projekt mohla schválit valná hromada. O zapojení projevily zájem obce 

a města: Dolní Kounice, Hlína, Ketkovice, Moravské Bránice, Němčičky, Nová Ves, Nové Bránice, 

Oslavany a Senorady. Předpokládaná finanční výše projektu je 700.000,- Kč. Cílem je podpořit 

realizaci nejvýznamnějších tradičních kulturních a společenských akcí, které utvářejí identitu regionu 

a jsou pravidelně pořádány v členských obcích Mikroregionu Ivančicko. Mikroregion Ivančicko 

pomůže zapojeným obcím s realizací jejich akcí tím, že jim samostatně zajistí dílčí nebo celou část 

kulturního programu akce, či zajistí služby nezbytné k realizaci. Všechny akce jsou veřejně přístupné 

široké veřejnosti, všem věkovým skupinám, místním obyvatelům i turistům, rodinám s dětmi i 

seniorům. Tajemník se zeptal, zda všechny obce, které měly zájem, podaly své žádosti o zapojení do 

projektu, nebo zda chce někdo ještě něco doplnit? Starosta obce Hlína se zeptal, zda je i v projektu 

zahrnuta i jejich žádost, která byla podána až dnes dopoledne. Tajemník to potvrdil, že ano. K 

předloženým materiálům nevznesl nikdo žádné další námitky ani připomínky. Předsedkyně proto 

nechala hlasovat. 

 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 8 

VH schvaluje podání žádosti o dotaci z dotačního programu Podpora rozvoje venkova 

Jihomoravského kraje pro rok 2024 na projekt Realizace kulturních a společenských akcí 

podporujících identitu regionu 2024. Předpokládaná finanční výše projektu: 700.000,- Kč. 

Zapojené obce do projektu: Dolní Kounice, Hlína, Ketkovice, Moravské Bránice, Němčičky, 

Nová Ves, Nové Bránice, Oslavany a Senorady. 

 

 

9. PRODLOUŽENÍ PLATNOSTI A AKTUALIZACE STRATEGIE ROZVOJE 

MIKROREGIONU IVANČICKO 

Tajemník informoval valnou hromadu, že dokončena byla všechna veřejná setkání v rámci projektu 

"Zapojení veřejnosti do rozvoje obce", která v průběhu roku 2023 proběhla ve 14 členských obcích 

s výjimkou obce Pravlov, která přistoupila do mikroregionu až v roce 2023 a nebyla tak do projektu 

od počátku zahrnuta. Od konce září do prosince se uskutečnila v obcích: Ketkovice, Kupařovice, 

Mělčany, Nové Bránice, Čučice a Biskoupky. Všem obcím byly rozeslány zápisy ze setkání. Výstupy 

z veřejných setkání budou využity k aktualizaci strategického rozvojového dokumentu Mikroregionu 

Ivančicko. Současně informoval, že ke dni 31. 12. 2023 bude končit platnost původní Strategie 

rozvoje MR Ivančicko, avšak zpracovat všechny výstupy a vypracovat aktualizaci nového 
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strategického dokumentu nějaký čas potrvá. Do této doby by měla být ještě prodloužena platnost 

stávajícího strategického dokumentu, aby Mikroregion Ivančicko nezůstal bez platné strategie. 

 

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 9 

VH bere na vědomí informace ohledně proběhlých veřejných setkání v členských obcích 

Mikroregionu Ivančicko v roce 2023 v rámci projektu „Zapojení veřejnosti do rozvoje obce“ a 

využití výstupů k aktualizaci strategického rozvojového dokumentu.  

V návaznosti na usnesení č. 7 - VH78, schvaluje prodloužení platnosti stávající Strategie rozvoje 

Mikroregionu Ivančicko do doby vypracování a schválení aktualizovaného dokumentu. 

 

V 17:05 se omluvil a odešel David Hrbáček, počet přítomných členů valné hromady tak klesnul na 

10. 

 

10. UKONČENÍ DPČ ZE DNE 1. 5. 2021 – ÚČETNÍ DSO MIKROREGIONU 

IVANČICKO 

Tajemník informoval valnou hromadu, že účetní pan J. P. požádal Mikroregion Ivančicko o změnu 

formy pracovněprávního vztahu. Dne 1. května 2021 došlo ke vzniku DPČ s panem J. P. Tuto DPČ 

tehdy schválila valná hromada, na jejímž základě účetní doposud vykonával svoji činnost pro MR 

Ivančicko. V současné má na tuto činnost zřízenou živnost, své účetní služby poskytuje více klientům, 

a proto požádal mikroregion o ukončení DPČ k 31. 12. 2023 a od 1. 1. 2024 by rád pokračoval v další 

spolupráci na základě smlouvy o vedení účetnictví jako OSVČ. K uvedenému návrhu neměl nikdo 

výhrady. 

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 10 0 0 

 

Usnesení č. 10 

V souladu s čl. VI. Dohody o pracovní činnosti (účetní DSO Mikroregionu Ivančicko) uzavřené 

dne 1. 5. 2021 s panem J. P. schvaluje zrušení této DPČ dohodou smluvních stran ke dni 31. 12. 

2023. 

 

11. SMLOUVA O VEDENÍ ÚČETNICTVÍ A ZPRACOVÁNÍ MZDOVÉ AGENDY 

V návaznosti na skutečnosti uvedené předchozím bodu tajemník prezentoval návrh smlouvy o vedení 

účetnictví a zpracování mzdové agendy uzavírané s panem Janem Pospíšilem, IČ: 17835950. Původní 

návrh smlouvy předložený panem Pospíšilem byl ze strany mikroregionu upravený a doplněný o další 

body týkající se jeho činnosti, s tímto návrhem pan Pospíšil souhlasí. Smlouva je uzavírána na dobu 

určitou dvou let.  

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 10 0 0 

 

Usnesení č. 11 

VH schvaluje smlouvu o vedení účetnictví a zpracování mzdové agendy na rok 2024 s panem 

Janem Pospíšilem, IČ: 17835950, sídlo: U Školy 88, 664 84 Zastávka. 
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12. RÁMCOVÁ SMLOUVA O POSKYTOVÁNÍ PRÁVNÍCH SLUŽEB A 

PORADENSTVÍ PŘI ZADÁVÁNÍ VEŘEJNÝCH ZAKÁZEK NA ROK 2024 

Tajemník přítomným předložil návrh Rámcové smlouvy o poskytování právních služeb a poradenství 

při zadávání veřejných zakázek s Mgr. et Mgr. Veronikou Maxovou. Plnění zůstává ve výši 200.000,- 

Kč/rok, což je limit pro zakázky malého rozsahu. Tato rámcová smlouva je stejná jako v předchozích 

letech. S touto advokátkou členské obce Mikroregionu a samotný Mikroregion Ivančicko dlouhodobě 

spolupracují a využívají advokátních služeb. Veškeré materiály byly členům VH zaslány předem 

k nastudování. V předloženém sazebníku pro rok 2024 dochází k navýšení cen některých právních 

služeb z důvodu všeobecné inflace. Stále však jde o zachování nižší cenové úrovně, než kdyby obce 

či samotný Mikroregion, potřebné služby objednávaly u komerčních advokátů. 

 

K uvedenému návrhu neměl nikdo připomínky. 

 

Předsedkyně nechala o předloženém návrhu Rámcové smlouvy hlasovat. 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 10 0 0 

 

Usnesení č. 12A 

VH schvaluje rámcovou smlouvu o poskytování právních služeb a poradenství při zadávání 

veřejných zakázek na rok 2024 s advokátkou Mgr. et Mgr. Veronikou Maxovou, se sídlem: 

Vídeňská 246/33, 639 00 Brno, IČ 04113748. rámcovou smlouvu o poskytování právních služeb 

a poradenství při zadávání veřejných zakázek s advokátkou Mgr. et Mgr. Veronikou Maxovou, 

se sídlem: Vídeňská 246/33, 639 00 Brno, IČ 04113748.  

 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 10 0 0 

 

Usnesení č. 12B 

VH dále schvaluje předložený sazebník úhrad za poskytování právních služeb a poradenství 

při zadávání veřejných zakázek na rok 2024, který je přílohou rámcové smlouvy, a dle kterého 

bude objednané poradenství fakturováno členským obcím DSO. 

 

 

13. RÁMCOVÁ SMLOUVA O POSKYTOVÁNÍ SLUŽEB V OBLASTI 

ADMINISTRATIVNÍCH ÚKONŮ, PODPORY ROZVOJE A PROPAGACE ÚZEMÍ 

DSO V ROCE 2024 

Dále tajemník VH předložil návrh rámcové smlouvy, která se týká zajišťování úkonů v oblasti 

administrativních úkonů, podpory rozvoje a propagace území mikroregionu. Taktéž jde o stejnou 

smlouvu jako v roce 2023. Plnění zůstává ve výši 200.000, - Kč/rok, což je limit pro zakázky malého 

rozsahu. Nastavené výše odměn (hodinová sazba) za provedenou práci, rozsah a objem práce 

zůstávají stejné jako doposud. Provedené práce jsou fakturovány na základě pracovního výkazu za 

každý měsíc. Paní Živná dodala, že v roce 2023 zdaleka nedošlo k vyčerpání tohoto finančního limitu, 

proplacena byla cca polovina z celkové částky finančního limitu rámcové smlouvy. K uvedenému 

návrhu neměl nikdo žádné dotazy, návrhy ani připomínky, a proto nechala předsedkyně opět hlasovat 

o předloženém návrhu.  

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 10 0 0 
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Usnesení č. 13 

VH schvaluje rámcovou smlouvu v oblasti administrativních úkonů, podpory rozvoje a 

propagace území DSO v roce 2024 s Jitkou Živnou, se sídlem: Hřbitovní 1212/19, 664 91 

Ivančice, IČ: 88183106. 

 

 

14. PROJEKT SEPARACE ODPADŮ V MIKROREGIONU IVANČICKO 

 

Tajemník informoval, že dne 31. 1. 2024 bude otevřena dotační výzva OPŽP k předkládání žádostí, 

do které bude podán projekt Separace odpadů v Mikroregionu Ivančicko. Do projektu se zapojily 3 

členské obce mikroregionu, a to Ketkovice, Oslavany a Senorady. Očekává se velký nápor projektů, 

proto je nutné mít žádost o dotaci předpřipravenou, i tak je však otázka, zda uspějeme. Předmětem 

projektu je navýšení separace sběru bioodpadu, plastu, papíru a skla. Navýšení bude dosaženo 

pořízením 2 ks velkoobjemových kontejnerů o objemu 4,8 a 10 m3 na bioodpad a 810 ks nádob o 

objemu cca 240 l na plast, papír a sklo, a 2 ks kontejnerů o objemu 1100 l na plast. Účelem je zajistit 

odpovídající podmínky pro likvidaci odpadů, které vyprodukují občané Mikroregionu Ivančicko. 

Žádost o dotaci je v současné době připravována na základě podkladů od zapojených obcí, na začátku 

ledna bude podána žádost na Jihomoravský kraj o vydání stanoviska k projektu a zpracován rozpočet 

akce. Předpokládaná hodnota projektu je cca 1,5 mil. Kč. Tajemník navrhl, aby finální žádost o dotaci 

před jejím podáním schválil správní výbor a nemusela se kvůli tomu scházet valná hromada. 

  

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 10 0 0 

 

Usnesení č. 14 

VH schvaluje pověření pro správní výbor schvalovat usnesení v souvislosti s podáním žádosti o 

dotaci na projekt „Separace odpadů v Mikroregionu Ivančicko“. 

 

 

15. ČLENSKÝ PŘÍSPĚVEK PRO MAS BRÁNA BRNĚNSKA, Z.S. 

Tajemník přítomné informoval, že důvodem pro dodatečné zařazení tohoto bodu je žádost MAS 

Brány Brněnska o úhradu řádných členských příspěvků již na začátku roku 2024. Tento bod se 

obvykle projednává na schůzi valné hromady až v měsíci červnu, ale na rok 2024 valná hromada 

Místní akční skupiny Brána Brněnska, z. s. schválila členský příspěvek již v listopadu 2023 a také 

posunula termín splatnosti členských příspěvků z poloviny roku na leden. Z tohoto důvodu již nyní 

nutné schválit členské příspěvky na rok 2024, tak aby mohly být včas vystaveny a obcím rozeslány 

výzvy k úhradě. VH MAS Brána Brněnska, z. s. tyto příspěvky schválila na svém zasedání dne 

28.11.2023, k navýšení členského příspěvku nedošlo, ten tedy zůstává i pro rok 2024 ve výši 5,- 

Kč/obyvatele. 

 

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 10 0 0 

 

Usnesení č. 15 

Na základě žádosti MAS Brána Brněnska z.s., v souladu se stanovami a rozhodnutím valné 

hromady spolku konané dne 28. 11. 2023, VH schvaluje úhradu mimořádného členského 

příspěvku ve výši 5 Kč/obyvatele. K úhradě mimořádného členského příspěvku vyzývá obce, 
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které poskytly své území MAS Brána Brněnska, tj.: Biskoupky, Čučice, Dolní Kounice, Hlína, 

Ivančice, Ketkovice, Kupařovice, Mělčany, Moravské Bránice, Němčičky, Nová Ves, Nové 

Bránice, Oslavany a Senorady ve výši stanovené dle výpočtu MAS Brána Brněnska z.s. v 

termínu do 31. 01. 2024. 

 

16. RŮZNÉ, PODNĚTY, ROZPRAVA 

 

• DODATEK Č. 1 K PRACOVNÍ SMLOUVĚ – MGR. BC. MAREK SIGMUND 

Mgr. Bc. Marek Sigmund, pověřenec/specialista pro ochranu osobních údajů a právní konzultant, 

předložil prostřednictvím tajemníka Ing. Bohumila Smutného žádost o proplácení paušálních náhrad 

za práci z domu (home-office) ve výši, která je stanovená vyhláškou Ministerstva práce a sociálních 

věcí – v současné době tato částka činí 4,60 Kč za hodinu práce. Tajemník podotkl, že vzhledem 

k tomu, že pracovní smlouvu M. Sigmunda schvalovala VH, je nutné, aby i dodatek ke smlouvě 

schválila VH. Po krátké diskusi se členové VH rozhodli tuto žádost schválit a předsedkyně nechala 

hlasovat. 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 10 0 0 

 

Usnesení č. 16 

VH schvaluje Dodatek č. 1 k pracovní smlouvě ze dne 1. 1. 2020 se zaměstnancem Mgr. Bc. 

Markem Sigmundnem v předloženém znění. 

 

 

• INFORMACE PŘEDSEDKYNĚ MGR. JANY HEŘMANOVÉ 

O slovo požádala předsedkyně SV MR Mgr. Jana Heřmanová, aby přítomné informovala o 

probíhajících aktivitách. 

o Informovala, že právě probíhá dotazníkové šetření a tvorba nového komunitního plánu 

sociálních služeb, kdo má zájem, může dotazník vyplnit a zapojit se tak do jeho tvorby. 

o Střední článek podpory – poradenství v oblasti školství a na to navazující i změny 

v evidenci DPP a daňových odvodů. 

o Dále podala aktuální informace z MAS Brána Brněnska z. s. a připravovaném plánu 

Výzev v roce 2024. Předsedkyně nechala o předloženém návrhu odměny hlasovat. 

 

• DOTAČNÍ VÝZVA NADACE ČEZ 

Dále si vzal ještě slovo tajemník Ing. Bohumil Smutný, který přítomným připomněl, že odesílal 

e-mail k připravované výzvě Nadace ČEZ na úpravu turistických tras. Uzávěrka 1. kola je 

7.1.2024, 2. kolo v září 2024. 

 

• DOTAZ PANA STAROSTY NOVÝCH BRÁNIC – ZDEŇKA KALIŠE:  

Aktuálně řeší svoz tříděného odpadu, a tak se ostatních starostů ptal na jejich zkušenosti, cenu, 

množství, jaké vyváží a kam. Zde se rozběhla krátká diskuse, kde si zástupci obcí vzájemně vyměnili 

své zkušenosti.  
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17. ZÁVĚR 

Předsedkyně Valné hromady Mgr. Jana Heřmanová konstatovala, že všechny návrhy usnesení 

členové valné hromady obdrželi předem v písemné formě, byly průběžně čteny a zároveň o nich bylo 

i průběžně diskutováno a hlasováno. Zeptala se, zda má někdo z přítomných připomínky. Vzhledem 

k tomu, že žádné připomínky ani další návrhy nebyly, bylo tímto usnesení přijato. 

 

Všem přítomným poděkovala za účast na 92. valné hromadě Mikroregionu Ivančicko a popřála všem 

pěkné a veselé Vánoce, v klidu, zdraví a pohodě, krásný start do Nového roku a těší se na další 

spolupráci. K tomuto přání se přidal i tajemník Ing. Bohumil Smutný.  

 

V 18.00 hod. pak VH ukončila. 

 

V Ivančicích dne 19. prosince 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Jana H E Ř M A N O V Á 
místopředseda správního výboru svazku 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Svatopluk S T A N Ě K 
ověřovatel zápisu 

 

 

 

 

Zapsali: Jitka Živná, Ing. Bohumil Smutný 
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V Ý P I S  U S N E S E N Í  

z 92. zasedání valné hromady dobrovolného svazku obcí 

MIKROREGION IVANČICKO 
 

92. zasedání valné hromady se konalo dne 19. prosince 2023 v Oslavanech v zasedací místnosti MěÚ 

Oslavany (Nám. 13. prosince 51/2, 664 12 Oslavany - zadní budova) a zúčastnilo se jej 11 zástupců 

členských obcí svazku – dle prezenční listiny, která je nedílnou součástí zápisu. 

 

 

Valná hromada dobrovolného svazku obcí Mikroregionu Ivančicko: 

 

1) Schválila doplněný program zasedání, ověřovatelem jmenuje Ing. Svatopluka Staňka. 

2) Vzala na vědomí zprávu o činnosti. 

3) Schválila řádný členský příspěvek na rok 2024 ve výši 40,- Kč na občana a stanovuje termín 

úhrady nejpozději do 31.3.2024. 

4) Schválila členský příspěvek pro obce využívajícího společného pověřence GDPR 

(Biskoupky, Čučice, Dolní Kounice, Hlína, Ketkovice, Kupařovice, Mělčany, Moravské 

Bránice, Němčičky, Nová Ves, Nové Bránice, Pravlov a Senorady) na rok 2024 ve výši 

stanovené samostatnou přílohou zápisu dle velikosti jednotlivých obcí a stanovuje termín 

úhrady nejpozději do 31.3.2024. 

5) A) Schválila rozpočet Mikroregionu Ivančicko na rok 2024. Závaznými ukazateli rozpočtu 

DSO je paragrafové znění rozpočtu. Schválený rozpočet na rok 2024 je přílohou tohoto zápisu. 

B) Schválila střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025-2027. 

6) Schválila odpisový plán majetku, plán provedení inventur a složení inventarizační komise dle 

předloženého návrhu. Členové: 1) Ing. Svatopluk Staněk (předseda komise), 2) David 

Hrbáček, 3) Ing. Jan Trecha. Obrací se na zástupce členských obcí s žádostí DSO o poskytnutí 

součinnosti při fyzickém zjištění stavu majetku umístěného v obcích, který je vlastnictvím 

DSO Mikroregion Ivančicko. 

7) A) Schválila podání žádosti o dotaci na projekt Cyklistická trasa Ivančice-Dolní Kounice I, 

úsek Moravské Bránice-Dolní Kounice, do 66. výzva IROP – Infrastruktura pro cyklistickou 

dopravu SC 6.1 (ITI) dle předložené studie proveditelnosti a rozpočtu projektu. 

B) Schválila mimořádný členský příspěvek ve výši 175.000 Kč pro město Ivančice určený na 

spolufinancování projektové přípravy 3. etapy – úsek v k.ú. Kounické předměstí (Ivančice) - 

chatová oblast Stříbský mlýn – meandr řeky Jihlavy (dokumentace pro společné územní a 

stavební řízení). Investiční příspěvek města Ivančice bude použit ke spolufinancování výdajů 

na zpracování projektové dokumentace společně s nevyčerpanou částí dotace z 

Jihomoravského kraje určené na projektovou přípravu cyklostezky Ivančice – Dolní Kounice 

(dle podmínek dotační smlouvy č. JMK077803/22/ORR). 

C) Schválila vyhlášení veřejné zakázky na výběr projektanta na zpracování dokumentace pro 

územní a stavební řízení 3. etapy cyklostezky. Udělila správnímu výboru pravomoc 

schvalovat rozhodnutí související s předmětnou veřejnou zakázkou – schválení textu výzvy, 

ustanovení komise pro otevírání obálek a hodnocení nabídek, vyhodnocení nabídek uchazečů, 

výběr vhodného zpracovatele a uzavření smlouvy. 

8) Schválila podání žádosti o dotaci z dotačního programu Podpora rozvoje venkova 

Jihomoravského kraje pro rok 2024 na projekt Realizace kulturních a společenských akcí 

podporujících identitu regionu 2024. Předpokládaná finanční výše projektu: 700.000,- Kč. 
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Zapojené obce do projektu: Dolní Kounice, Hlína, Ketkovice, Moravské Bránice, Němčičky, 

Nová Ves, Nové Bránice, Oslavany a Senorady. 

9) Vzala na vědomí informace ohledně proběhlých veřejných setkání v členských obcích 

Mikroregionu Ivančicko v roce 2023 v rámci projektu „Zapojení veřejnosti do rozvoje obce“ 

a využití výstupů k aktualizaci strategického rozvojového dokumentu.  

V návaznosti na usnesení č. 7 - VH78, schválila prodloužení platnosti stávající Strategie 

rozvoje Mikroregionu Ivančicko do doby vypracování a schválení aktualizovaného 

dokumentu. 
 

10) V souladu s čl. VI. Dohody o pracovní činnosti (účetní DSO Mikroregionu Ivančicko) 

uzavřené dne 1. 5. 2021 s panem J. P. schválila zrušení této DPČ dohodou smluvních stran ke 

dni 31. 12. 2023. 

11) Schválila smlouvu o vedení účetnictví a zpracování mzdové agendy na rok 2024 s panem 

Janem Pospíšilem, IČ: 17835950, sídlo: U Školy 88, 664 84 Zastávka. 

12) A) Schválila rámcovou smlouvu o poskytování právních služeb a poradenství při zadávání 

veřejných zakázek na rok 2024 s advokátkou Mgr. et Mgr. Veronikou Maxovou, se sídlem: 

Vídeňská 246/33, 639 00 Brno, IČ 04113748. rámcovou smlouvu o poskytování právních 

služeb a poradenství při zadávání veřejných zakázek s advokátkou Mgr. et Mgr. Veronikou 

Maxovou, se sídlem: Vídeňská 246/33, 639 00 Brno, IČ 04113748.  

B) Valná hromada dále schválila předložený sazebník úhrad za poskytování právních služeb 

a poradenství při zadávání veřejných zakázek na rok 2024, který je přílohou rámcové smlouvy, 

a dle kterého bude objednané poradenství fakturováno členským obcím DSO. 

13) Schválila rámcovou smlouvu v oblasti administrativních úkonů, podpory rozvoje a propagace 

území DSO v roce 2024 s Jitkou Živnou, se sídlem: Hřbitovní 1212/19, 664 91 Ivančice, IČ: 

88183106. 

14) Schválila pověření pro správní výbor schvalovat usnesení v souvislosti s podáním žádosti o 

dotaci na projekt „Separace odpadů v Mikroregionu Ivančicko“. 

15) Na základě žádosti MAS Brána Brněnska z.s., v souladu se stanovami a rozhodnutím valné 

hromady spolku konané dne 28. 11. 2023, VH schválila úhradu mimořádného členského 

příspěvku ve výši 5 Kč/obyvatele. K úhradě mimořádného členského příspěvku vyzývá obce, 

které poskytly své území MAS Brána Brněnska, tj.: Biskoupky, Čučice, Dolní Kounice, Hlína, 

Ivančice, Ketkovice, Kupařovice, Mělčany, Moravské Bránice, Němčičky, Nová Ves, Nové 

Bránice, Oslavany a Senorady ve výši stanovené dle výpočtu MAS Brána Brněnska z.s. v 

termínu do 31. 01. 2024. 

16) Schválila Dodatek č. 1 k pracovní smlouvě ze dne 1.1.2020 pro zaměstnance Mgr. Bc. Marka 

Sigmunda. 

 

V Ivančicích dne 19. 12. 2023 

 

 

 

Mgr. Jana H E Ř M A N O V Á 

předseda správního výboru svazku 

Ověřil: 

 

………………………………………  

Ing. Svatopluk Staněk     


